



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



2-3 December 2010 | MUMBAI
2-3 décembre 2010 |

India

INTERNATIONAL BUSINESS
AND ARBITRATION:
IS INDIA STILL DIFFERENT?

COMMERCE INTERNATIONAL
ET ARBITRAGE: L'INDE EST-ELLE
TOUJOURS DIFFÉRENTE?



With the support of / Avec le soutien de



Walder Wyss & Partners
Attorneys at Law

KIRKLAND & ELLIS LLP



ALMT Legal
ADVOCATES AND SOLICITORS



ASSOCIATION INTERNATIONALE DES JEUNES AVOCATS - INTERNATIONAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS



Introduction

India is the 7th largest and 2nd most populous country in the world. It is also the 4th largest economy in the world in terms of purchasing power parity. A series of ambitious economic reforms aimed at deregulating the economy and stimulating foreign investment has moved India firmly into the front runners of the rapidly growing Asia-Pacific Region. Today India is one of the most exciting emerging markets in the world, with a dynamic and highly competitive private sector which has long been the backbone of its economic activity. This, coupled with many large infrastructure projects in the public sector, offers considerable scope for foreign direct investment, joint ventures and collaborations.

In this two day seminar, we will first examine one critical issue as Indian businesses are rapidly entering the global arena: the enforceability of contractual obligations these companies undertake.

The situation with regard to the conduct of international arbitration and enforcement of foreign awards in India has raised considerable debate in the recent years, and some decisions of the Indian Supreme Court that sought to overturn arbitration awards have come in for criticism.

The International Arbitration Commission of AIJA is organizing a conference on arbitration in India in order to assess the current situation and the most recent developments (including the proposed new legislation), to better understand how arbitration is conducted in India, and to allow Indian and foreign arbitration practitioners to exchange views and experiences.

Peculiarities of arbitration in India, issues and pitfalls to be taken into account when drafting arbitration clauses, the role of the Indian courts in the process, and the recognition and enforcement of foreign arbitral awards in India will be some of the hot topics addressed at the conference.

Leading Indian and international arbitration practitioners and in-house counsel will present these topics and discuss them with the audience.

The second part of the seminar will deal with typical legal issues arising in both in- and outbound trade relations. The aim is to give the participants a broad but practical overview of the different issues confronting the lawyer when advising his or her client in India-related matters.

Actual cases with practical advice and experiences from joint ventures and public-private partnerships will give an insight into problems and opportunities for lawyers and businesspeople alike. Other forms of investment which will be covered include private equity funds and setting up a corporate entity in India. Cross-border mergers and the particular challenges facing lawyers in that respect will also be dealt with by a panel of experienced practitioners.

More specific issues, such as competition law aspects, technology transfer and outsourcing to India will also be discussed by leading practitioners and government officials.

Finally, a brief overview of the importance of cultural differences in business deals will provide the audience with a greater level of understanding towards Indian clients.



L'Inde est le 7^{ème} plus grand pays et le 2^{ème} pays le plus peuplé du monde. Elle est également la 4^{ème} puissance économique du monde en termes de parité du pouvoir d'achat. Une série de réformes économiques ambitieuses visant à libérer l'économie et à stimuler les investissements étrangers a propulsé l'Inde à la tête des pays en croissance rapide de la région Asie-Pacifique. Aujourd'hui, l'Inde est l'un des marchés émergents les plus fascinants au monde, doté d'un secteur privé des plus dynamiques et compétitifs qui a longtemps été la base de l'activité économique du pays. Tout ceci, ajouté aux nombreux projets infrastructurels d'envergure dans le secteur public, fait que l'Inde offre aujourd'hui des opportunités considérables pour les investissements directs étrangers, les sociétés et les collaborations.

Au cours de ces deux journées, nous examinerons, dans un premier temps, un point important, soit l'arrivée massive des entreprises indiennes sur la scène internationale: l'exécution des leurs obligations contractuelles.

La situation quant à la conduite de l'arbitrage international et à l'application des sentences étrangères en Inde a suscité un vif débat ces dernières années, et certaines des décisions de la Cour Suprême Indienne qui ont tenté de ne pas appliquer des sentences arbitrales ont fait l'objet de critiques.

La Commission de l'Arbitrage International de l'AIJA organise une conférence sur l'arbitrage en Inde dans le but de faire le point sur la situation actuelle et les développements les plus récents (y compris la législation nouvelle proposée), en vue de mieux comprendre comment l'arbitrage est mené en Inde, et permettre aux spécialistes indiens et étrangers d'échanger leurs points de vue et expériences.

Les particularités de l'arbitrage en Inde, les problèmes et les difficultés à prendre en compte lors de la rédaction des sentences arbitrales, le rôle des tribunaux indiens impliqués

dans cette opération, ainsi que la reconnaissance et l'application des sentences étrangères en Inde figureront parmi les sujets brûlants qui seront abordés lors de la conférence.

Les plus grands spécialistes indiens et internationaux de l'arbitrage ainsi que des juristes d'entreprise présenteront ces sujets et en débattront avec le public.

La seconde partie du séminaire traitera des questions juridiques classiques qui se posent à la fois dans les relations commerciales aussi bien à l'interne qu'à l'externe. Le but est de donner aux participants un panorama large mais pratique des différents problèmes rencontrés par les avocats dans l'octroi de conseils concernant des questions en relation avec l'Inde.

Des cas concrets assortis de conseils pratiques et d'expériences émanant aussi bien des sociétés que des partenariats entre le public et le privé donneront un aperçu des problèmes et opportunités aussi bien aux avocats qu'aux professionnels des affaires. Les autres formes d'investissements qui seront abordées comprennent les fonds propres privés et la création d'une entité « *corporate* » en Inde. Les fusions transfrontalières et les défis particuliers que rencontrent les avocats dans ce domaine seront également traités par un panel d'experts.

Des questions plus spécifiques telles que les aspects liés au droit de la concurrence, au transfert de technologie et à l'externalisation vers l'Inde seront également abordées par les grands spécialistes et officiers gouvernementaux.

Enfin, un bref aperçu de l'importance des différences et approches culturelles prévalant dans le domaine des négociations permettra au public de mieux comprendre des clients indiens.

Program



Thursday, 2 December 2010

- 09.00 Registration and coffee
- 09.30 Welcome and Opening**
Tanja Jussila, First Vice-President of AIJA
Lalit Bhasin, President of the Society of Indian Law Firms (SILF) and Vice President of IPBA
Tobias Zuberbühler, Co-Chair of the Organizing Committee
- 10.00 Role of the Judiciary in India**
Speakers:
Zia Mody, AZB & Partners (Mumbai)
Justice Dr. Dhananjay Chandrachud, Bombay High Court
Darius J Khambatta, Additional Solicitor General (Mumbai)
Moderator:
Rabindra Hazari, Rabindra Hazari Associates (Mumbai)
- 11.00 Q & A**
- 11.15 Coffee break
- 11.45 International Arbitration in India (Legal Framework, Institutions, Facts & Figures, Peculiarities)**
Speakers:
Hiroo Advani, Advani & Co (Mumbai)
Pallavi Shroff, Amarchand & Mangaldas & Suresh A Shroff & Co (New Delhi)
Ajay Thomas, Registrar of LCIA India (New Delhi)
Moderator:
Lalit Bhasin, Bhasin & Co (New Delhi)
- 12.45 Q & A**
- 13.00 Lunch at hotel
- 14.30 Drafting Dispute Resolution Clauses: How to Avoid Pitfalls (Arbitration/Mediation)**
Speakers:
Padmanabhan Ananth, Wipro (Bangalore)
Girish Gokhale, Lafarge India (Mumbai)
Moderator:
Dieter Hofmann, Walder Wyss & Partners (Zurich)
- 15.30 Q & A**
- 15.45 Coffee break
- 16.15 Enforcement of Foreign Arbitral Awards in India: What Is the Situation Today?**
Speakers:
Sumeet Kachwaha, Kachwaha & Partners (New Delhi)
Matthew Gearing, Allen & Overy (Hong Kong)
Moderator:
Tobias Zuberbühler, Lustenberger Glaus & Partners (Zurich)
- 17.15 Q & A**
- 17.30 End of Thursday programme
- 17.30 Welcome drinks and snacks at Trident Hotel

Friday, 3 December 2010

- 09.00 Welcome and Opening**
Tanja Jussila, First Vice-President of AIJA
Lalit Bhasin, President of the Society of Indian Law Firms (SILF) and Vice President of IPBA
Sumeet Kachwaha, Co-Chair of the IPBA Dispute Resolution and Arbitration Committee
Akil Hirani, Co-Chair of the Organizing Committee
- 09.10 Public Private Partnerships in Indian Infrastructure Projects**
Speakers:
Ramesh Vaidyanathan, Advaya Legal (Mumbai)
Deepak Chauhan, VP (Legal), GVK Transportation, (Mumbai)
- 10.10 Private Equity Funds – Regulatory Issues and Investment Structures**
Speaker:
Akil Hirani, Majmudar & Co (Mumbai)
- 10.40 Coffee break
- 11.00 Indian Competition and Anti-Trust Law – Brief Overview and Recent Trends**
Speaker:
Vinod Dhall, Dhall Law Chambers (Noida), former Head of the Competition Commission of India
- 11.30 Doing a M&A transaction in the US, Europe and India – Structures, Issues and Pitfalls to be Avoided**
Speakers:
Abrar Hussain, Kirkland & Ellis (Palo Alto)
Martin Kraus, Taylor Wessing (Munich)
Aliff Fazelbhoy, ALMT Legal (Mumbai)
- 12.45 Lunch at hotel
- 14.15 Joint venture Case Study Between European and Indian Company (Legal Aspects from the Indian and European Side)**
Speakers:
Sajai Singh, Jyoti Sagar & Associates (Bangalore)
Patrick Graves, Osborne Clarke (Bristol)
- 15.15 Combating Counterfeiting in the Electronics Components/Semiconductor Industry**
Speaker:
Gaurav Jabulee, Senior Counsel – Asia, Texas Instruments (Bangalore)
- 15.45 Coffee break
- 16.10 Doing Business in India – Cultural Aspects from a European Point of View**
Speaker:
Renuka Cavadini, Cavadini Golovtchiner Nikolic (Geneva)
Legal Aspects of Setting Up a Business in India
Speaker:
Poorvi Chothani, Law Quest (Mumbai)
- 17.00 Due Diligence of Indian Companies – What to Watch Out For?**
Speaker:
Arun Madhu, Phoenix Legal (Mumbai)
- 17.30 End of Friday programme
- 19.30 Dinner at Joss

Programme



Jeudi, 2 décembre 2010

09.00 Inscription et café

09.30 Accueil et ouverture de la conférence

Tanja Jussila, Première Vice-Présidente de l'AIJA
Lalit Bhasin, Président de la Société indienne des cabinets d'avocats (SILF) et Vice-Président de l'IPBA
Tobias Zuberbühler, Co-Président du comité d'organisation

10.00 Rôle de la justice en Inde

Orateurs:

Zia Mody, AZB & Partners (Mumbai)
Justice Dr. Dhananjay Chandrachud, Bombay High Court
Darius J Khambatta, Additional Solicitor General (Mumbai)

Modérateur:

Rabindra Hazari, Rabindra Hazari Associates (Mumbai)

11.00 Questions/réponses

11.15 Pause-café

11.45 Arbitrage international en Inde (cadre légal, institutions, faits et statistiques, particularités)

Orateurs:

Hiroo Advani, Advani & Co (Mumbai)
Pallavi Shroff, Amarchand & Mangaldas & Suresh A Shroff & Co (New Delhi)
Ajay Thomas, Secrétaire Général de LCIA Inde (New Delhi)

Modérateur:

Lalit Bhasin, Bhasin & Co (New Delhi)

12.45 Questions/réponses

13.00 Déjeuner à l'hôtel

14.30 La rédaction des clauses compromissaires: Comment éviter les pièges (arbitrage/médiation)

Orateurs:

Padmanabhan Ananth, Wipro (Bangalore)
Girish Gokhale, Lafarge India (Mumbai)

Modérateur:

Dieter Hofmann, Walder Wyss & Partners (Zurich)

15.30 Questions/réponses

15.45 Pause-café

16.15 Exécution des sentences étrangères en l'Inde: Quelle est la situation aujourd'hui?

Orateurs:

Sumeet Kachwaha, Kachwaha & Partners (New Delhi)
Matthew Gearing, Allen & Overy (Hong Kong)

Modérateur:

Tobias Zuberbühler, Lustenberger Glaus & Partners (Zurich)

17.15 Questions/réponses

17.30 Fin du programme du jeudi

17.30 Apéritif et amuse-gueule de bienvenue à l'Hotel Trident

Vendredi, 3 décembre 2010

09.00 Accueil et ouverture de la Conférence

Tanja Jussila, Première Vice-Présidente de l'AIJA
Lalit Bhasin, Président de la Société des cabinets d'avocats indiens (SILF) et Vice-Président de l'IPBA
Sumeet Kachwaha, Co-président du Comité de l'IPBA pour la Résolution des conflits et l'arbitrage
Akil Hirani, Co-Président de la comité d'organisation

09.10 Partenariats public/privé dans les projets d'infrastructure en Inde

Orateurs:

Ramesh Vaidyanathan, Advaya Legal (Mumbai)
Deepak Chauhan, VP (Département juridique) GVK Transport (Mumbai)

10.10 Fonds de placements de private equity – Règlementation et structures d'investissement

Orateur:

Akil Hirani, Majmudar & Co (Mumbai)

10.40 Pause-café

11.00 Droit indien de la concurrence et loi indienne antitrust – Bref panorama et tendances récentes

Orateur:

Vinod Dhall, Dhall Law Chambers (Noida), ancien directeur de la Commission de Concurrence de l'Inde

11.30 Procédures de fusion et acquisition en Europe, aux Etats-Unis et en Inde – Structures, problèmes et pièges à éviter

Orateurs:

Abrar Hussain, Kirkland & Ellis (Palo Alto)
Martin Kraus, Taylor Wessing (Munich)
Aliff Fazelbhoy, ALMT Legal (Mumbai)

12.45 Déjeuner à l'hôtel

14.15 Etude d'un cas de Joint venture entre une société européenne et une société indienne (aspects juridiques du côté indien et du côté européen)

Orateurs:

Sajai Singh, Jyoti Sagar & Associates (Bangalore)
Patrick Graves, Osborne Clarke (Bristol)

15.15 Combattre la contrefaçon dans les composants électroniques/industrie des semi-conducteurs

Orateur:

Gaurav Jabulee, Senior Counsel – Asia, Texas Instruments (Bangalore)

15.45 Pause-café

16.10 Conduire des affaires en Inde – Aspects culturels d'un point de vue européen

Orateur:

Renuka Cavadini, Cavadini Golovtchiner Nikolic (Genève)
Aspects juridiques de la création d'une activité économique en Inde

Orateur:

Poorvi Chothani, Law Quest (Mumbai)

17.00 Les audits des sociétés indiennes – A quoi faut-il être attentif ?

Orateur:

Arun Madhu, Phoenix Legal (Mumbai)

17.30 Fin du programme du vendredi

19.30 Dîner chez Joss

Administration

Venue of the Seminar

TRIDENT HOTEL

Nariman Point, Mumbai 400021, India
www.tridenthotels.com

Language – Number of Participants – Cancellation

The seminar will be held in English without simultaneous translation. The number of participants is limited. Enrolment takes place on a first-come, first-served basis. The organisers reserve the right to cancel or modify the seminar. A participant who cannot attend may send a substitute participant without cost. A cancellation of participation will be handled as follows provided the cancellation has been timely sent to AIJA in writing:

- Up to November 1st 2010: Refund of 100% of the registration fees paid deducted by an administrative fee of 50 EUR
- Up to November 20: Refund of 50% of the registration fee paid deducted by an administrative fee of 50 EUR
- After November 20: No further refund

Important: Visa Requirements

Please note that a visa is required for all foreign residents to enter India. For details please contact the Indian embassy in your home country.

Registration Fees

	< 10.11.2010	>= 10.11.2010
Speaker	EUR 450	EUR 450
AIJA Member < 35	EUR 450	EUR 575
AIJA Member >= 35	EUR 500	EUR 575
Non AIJA Member < 35	EUR 550	EUR 675
Non AIJA Member >= 35	EUR 600	EUR 675
Accompanying person	EUR 150	EUR 150
Indian delegates < 35 and students	INR 6.000	INR 9.000
Indian delegates >= 35	INR 9.000	INR 12.000

AIJA has implemented a scholarship program for young lawyers below 35 years. For details about qualification for such scholarship please refer to the AIJA website www.aija.org and/or the AIJA office.

The registration fee includes attendance at the seminar, documentation, coffee breaks, all lunches, welcome drinks as well as the Friday dinner. The accompanying persons' fee includes welcome drinks and the Friday dinner. Registration will only be effective after payment.

Payment should be transferred in EUR with no cost to the organisers to the following account:

IBAN BE08 3630 6439 5613 – BIC/SHIFT BBRUBEBB.

ING – Rue Edith Cavell 32 – BE-1180 Bruxelles

Ref: "AIJA MUMBAI, Name of the participant"

FOR INDIAN LOCAL DELEGATES: Payment in Indian Rupees (INR):

Banker: Axis Bank, Branch: Nariman Point, Account Name: **Miles**

Holidays Pvt Ltd, Account Number: 910020032446917, IFS Code:

UTIB0000173

Ref: "AIJA MUMBAI, Name of the participant"

Accommodation

is not included in the registration fee. A limited number of rooms have been reserved at special rates at the hotel conditions indicated below. These rooms will be held only until **10 November 2010**.

Trident Hotel

Nariman Point, Mumbai 400021, India

T +91 22 6632 4343, F +91 22 6632 5000

Superior Room (single): INR 10'725

Superior Room (double): INR 12'650

Deluxe Ocean View Room (single): INR 12'100

Deluxe Ocean View Room (double): INR 14'025

Buffet Breakfast: INR 667 + taxes

Booking must be made with

Saket Gupta, tel: + 91 22 66326049

Email: saket.gupta@oberoihotels.com

Emergency contact: Vishal Somaiya, tel + 91 98674 55889

email: vishal@milesholidays.com

Dress code: Smart casual (working sessions and evening program).

Lieu du séminaire

TRIDENT HOTEL

Nariman Point, Mumbai 400021, Inde
www.tridenthotels.com

Langue – Nombre de participants – Annulation

Le séminaire se déroulera en anglais sans traduction simultanée. Le nombre de participants est limité. L'inscription est effectuée par ordre chronologique. Les organisateurs se réservent le droit d'annuler ou de modifier le séminaire. En cas d'annulation, tout participant empêché pourra se faire remplacer sans frais. L'annulation d'un participant sera traitée comme suit, à condition d'en faire parvenir la demande à l'AIJA par écrit

- avant le 1er novembre: remboursement intégral moins 50 EUR de frais de dossier
- avant le 20 novembre 2010: 50% du montant vous seront remboursés
- après le 20 novembre 2010: aucun remboursement n'est possible. Tout participant empêché pourra se faire remplacer.

Important : Visa

Veillez noter qu'un visa est requis pour tout résident étranger pour entrer en Inde. Pour plus de détail, veuillez contacter l'Ambassade indienne dans votre pays.

Frais d'inscription

	< 10.11.2010	>= 10.11.2010
Orateur	EUR 450	EUR 450
Membre AIJA < 35	EUR 450	EUR 575
Membre AIJA >= 35	EUR 500	EUR 575
Non Membre AIJA < 35	EUR 550	EUR 675
Non Membre AIJA >= 35	EUR 600	EUR 675
Accompagnant	EUR 150	EUR 150
Participants indiens pratiquant en Inde < 35 et étudiants	INR 6.000	INR 9.000
Participants indiens pratiquant en Inde >= 35	INR 9.000	INR 12.000

L'AIJA a mis en place un programme de bourses pour les jeunes avocats de moins de 35 ans. Pour plus de renseignements sur les conditions d'admission à l'obtention d'une bourse veuillez consulter notre site www.aija.org ou/et contacter notre secrétariat.

Les frais d'inscription comprennent la participation au séminaire, la documentation, toutes les pause-café, les déjeuners, l'apéritif de bienvenue ainsi que le dîner de vendredi. Le prix pour les personnes accompagnantes inclut l'apéritif de bienvenue et le dîner de vendredi. L'inscription ne sera enregistrée qu'après paiement.

Le paiement doit être effectué en EUR, sans frais pour les organisateurs, au compte suivant:

IBAN BE08 3630 6439 5613 – BIC/SHIFT BBRUBEBB.

ING – Rue Edith Cavell 32 – BE-1180 Bruxelles

Ref : "AIJA MUMBAI, Nom du participant"

POUR PARTICIPANTS INDIENS PRATIQUANT EN INDE: Paiement

en Rupees indiennes (INR): Banker: Axis Bank, Branch: Nariman

Point, Account Name: **Miles Holidays Pvt Ltd, Account Number:**

910020032446917, IFS Code: UTIB0000173

Ref : "AIJA MUMBAI, Nom du participant"

Hôtel

L'hébergement n'est pas compris dans les frais d'inscription. L'hôtel repris ci-dessous offre des prix spéciaux aux participants au séminaire et aux accompagnants avant le **10 novembre 2010**.

Trident Hotel

Nariman Point, Mumbai 400021, India

T +91 22 6632 4343, F +91 22 6632 5000

Superior Room (simple): INR 10'725

Superior Room (double): INR 12'650

Deluxe Ocean View Room (simple): INR 12'100

Deluxe Ocean View Room (double): INR 14'025

Buffet déjeuner: INR 667 + taxes

Il doit être procédé aux réservations directement auprès de

Saket Gupta, tél: + 91 22 66326049

Email: saket.gupta@oberoihotels.com

En cas d'urgence, veuillez contacter: Vishal Somaiya,

tél + 91 98674 55889 – email: vishal@milesholidays.com

Tenue vestimentaire: décontractée chic (séances de travail et programme du soir).

REGISTRATION FORM – BULLETIN D'INSCRIPTION



THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION OF YOUNG LAWYERS

MUMBAI: 02.-03.12.2010

To be returned before **10.11.2010** to / A retourner avant le **10.11.2010** à:

Association Internationale des Jeunes Avocats – avenue Louis Lepoutre 59/20 – BE 1050 Bruxelles – Belgium

Fax +32-2-347-55.22 – Or register online at www.aija.org – enregistrez-vous en ligne www.aija.org

The Indian lawyers should send their forms to: Miles Holidays Pvt Ltd, 106 Narayan Udyog Bhavan, Industrial Estate Compound, Lalbaug, Mumbai 400012. Tel: + 91 22 24716176 – + 91 22 24716178

Name / Nom

Law firm / Cabinet

Address / Adresse

Zip Code / Code Postal City / Ville

Tel. / Tél. Fax:

E-mail Website:

Date of birth / Date de naissance Gender / sexe: M F AIJA membership nr:

Accompanying person(s) / Accompagnant(s) First AIJA Event? / Premier événement AIJA? Yes / Oui No / Non

AIJA Member / Membre AIJA

Special dietary requirements / Régimes alimentaires:

Delegate / Participant Acc. pers

Registration Fees – Frais d'inscription

< 10.11.2010 >= 10.11.2010

<input type="checkbox"/> Speaker / Orateur	EUR	450	EUR	450	EUR
<input type="checkbox"/> AIJA Member / Membre AIJA < 35	EUR	450	EUR	575	EUR
<input type="checkbox"/> AIJA Member / Membre AIJA >= 35	EUR	500	EUR	575	EUR
<input type="checkbox"/> Non AIJA Member / Non Membre AIJA < 35	EUR	550	EUR	675	EUR
<input type="checkbox"/> Non AIJA Member / Non Membre AIJA >= 35	EUR	600	EUR	675	EUR
<input type="checkbox"/> Accompanying person / Accompagnant	EUR	150	EUR	150	EUR
<input type="checkbox"/> Indian delegates < 35 and students / Participants indiens pratiquant en Inde < 35 et étudiants	INR	6.000	INR	9.000
<input type="checkbox"/> Indian delegates / Participants indiens pratiquant en Inde >= 35	INR	9.000	INR	12.000
<input type="checkbox"/> Donation to / à SOS Avocats					EUR
<input type="checkbox"/> Donation to / à Scholarship Fund					EUR
TOTAL				EUR

I attach proof of payment by bank transfer to account no. The payee is not liable for any charges. / Je joins une copie de l'ordre de transfert (sans frais pour le bénéficiaire) au compte N°: **IBAN BE08 3630 6439 5613 BIC-SHIFT BBRUBEBB – ING – Agence Edith Cavell, rue Edith Cavell 32, B-1180 Bruxelles**
Ref: **"AIJA MUMBAI, Name of the participant"**

No cheques/No bank drafts / les chèques ne sont pas acceptés

FOR INDIAN LOCAL DELEGATES / POUR PARTICIPANTS INDIENS PRATIQUANT EN INDE: Payment in Indian Rupees (INR): Banker: Axis Bank, Branch: Nariman Point, Account Name: **Miles Holidays Pvt Ltd, Account Number: 910020032446917, IFS Code: UTIB0000173 – Ref: "AIJA MUMBAI, Name of the participant"**

PAYMENT VISA / MASTERCARD

I authorise AIJA to debit my credit card (Visa/Mastercard/) of the amount of EUR (+ 20 EUR for bank costs/registration)

J'autorise l'AIJA à débiter ma carte de crédit (Visa/Mastercard/) du montant de EUR (+ 20 EUR de frais bancaires par inscription)

Credit card Number / Numéro de carte de crédit:

Exp. Date / Date d'expiration:

Security Code / Code de sécurité:
(3 last digits, printed at the back of your credit card under the signature panel / les 3 derniers chiffres qui sont imprimés au verso du support de la carte de crédit dans le panel de signature).

By Cancellation: read carefully the cancellation policy in the Administration Section. /

Annulation: veuillez lire attentivement notre politique d'annulation dans la section administrative du programme.

Accommodation / Hôtel: Booking must be made with / Il doit être procédé aux réservations directement auprès de **Saket Gupta, tel: + 91 22 66326049 – Email: saket.gupta@oberoihotels.com**

Yes/Oui No/Non Full Authorisation to print my details on the list of participants /

Autorisation donnée pour inclure mes coordonnées complètes sur la liste des participants

Yes/Oui No/Non Full Authorisation to forward my details to a sponsor / Autorisation donnée pour faire suivre mes coordonnées à un sponsor

Although AIJA is not organizing a social program for this conference, a two and three day social program to Delhi, Agra (Taj Mahal) and Jaipur is being organized by Miles Holidays Pvt Ltd. Flyer attached for those who are interested. / Bien que l'AIJA n'organise pas de programme social pour ce séminaire, Miles Holidays Pvt Ltd organise un programme de 2 ou 3 jours à Delhi, Agra (Taj Mahal) et Jaipur, dont vous trouverez ci-joint le dépliant.

Date

Signature

L'AIJA EST LA SEULE ASSOCIATION MONDIALE CONSACRÉE AUX AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES DE MOINS DE 45 ANS. À TRAVERS UN LARGE CHOIX DE RÉUNIONS, SÉMINAIRES, COURS DE DROIT ET PLAIDOYER, L'AIJA ENCOURAGE LA COLLABORATION ET L'AMITIÉ ENTRE LES JEUNES QUI FONT CARRIÈRE DANS LES PROFESSIONS JURIDIQUES DANS LE MONDE ENTIER.

INTRIGUÉ PAR LES PROBLÈMES QUI TOUCHENT AU DROIT INTERNATIONAL? INTÉRESSÉ PAR LA CRÉATION D'UN CABINET INTERNATIONAL? ENTHOUSIASTE À L'IDÉE DE NE PAS SEULEMENT FAIRE PARTIE D'UN RÉSEAU DE MILLIERS D'AVOCATS OU DE JURISTES DÉMARRANT LEUR CARRIÈRE DANS LE MONDE ENTIER, MAIS DE FAIRE UN PETIT EFFORT POUR DEVENIR LEUR AMI? ATTIRÉ PAR DES SÉMINAIRES DONNÉS PAR DES PROFESSIONNELS ENTHOUSIASTES QUI PARTAGENT LEURS IDÉES ET VOUS FONT PARTICIPER AUX DISCUSSIONS SUR LES DERNIERS DÉVELOPPEMENTS EN DROIT DES AFFAIRES? L'AIJA EST VOTRE ASSOCIATION.

L'AIJA DONNE AUX PROFESSIONNELS DU DROIT UNE EXCELLENTE OPPORTUNITÉ DE CONTRIBUER DANS UN ENVIRONNEMENT INTERNATIONAL, AUX SUJETS IMPORTANTS QUI CONCERNENT LA PROFESSION. AU SEIN DE L'AIJA, AVOCATS ET JURISTES D'ENTREPRISES PARTAGENT LEURS VUES ET LEURS EXPÉRIENCES AVEC D'AUTRES COLLÈGUES DE PAR LE MONDE ET AMÉLIORENT LEURS APTITUDES PROFESSIONNELLES. NOUS NE METTONS PAS SEULEMENT L'ACCENT SUR LES COMPÉTENCES LÉGALES MAIS AUSSI SUR DES ASPECTS TELLES QUE LA NÉGOCIATION, LA CAPACITÉ DE GESTION ET L'APTITUDE À TRAVAILLER DANS UN ENVIRONNEMENT MULTICULTUREL, QUI SONT TOUT AUSSI IMPORTANTS POUR LE DÉVELOPPEMENT PROFESSIONNEL DE NOS MEMBRES, ET QUI CONSTITUENT DES COMPÉTENCES PRIMORDIALES, QUE L'AVOCAT DU 21ÈME SIÈCLE DOIT POUVOIR GÉRER. EN REJOIGNANT L'AIJA VOUS BÉNÉFICIEREZ DES IDÉES DE VOS COLLÈGUES ET DE DISCUSSIONS AVEC EUX SUR UN PIED D'ÉGALITÉ. NOUS NE DONNONS PAS DE COURS – NOUS « PARTAGEONS, APPRENONS ET PROFITONS ».

TOUT EN DÉFENDANT CES PRINCIPES QUI FORMENT UNE PART ESSENTIELLE DES PROFESSIONS JURIDIQUES DE PAR LE MONDE, L'AIJA EST AUSSI UN ARDENT DÉFENSEUR DES DROITS DE L'HOMME ET DE LA RESPONSABILITÉ SOCIALE DES PROFESSIONS JURIDIQUES.

AIJA IS THE ONLY GLOBAL ASSOCIATION DEVOTED TO LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL AGED 45 AND UNDER. AIJA, THROUGH A WIDE RANGE OF MEETINGS, SEMINARS, LAW COURSES AND ADVOCACY, PROMOTES PROFESSIONAL COOPERATION AND FRIENDSHIP AMONG YOUNG, CAREER BUILDING LEGAL PROFESSIONALS AROUND THE WORLD.

INTRIGUED BY ISSUES ON THE CUTTING EDGE OF INTERNATIONAL LAW? INTERESTED TO BUILD AN INTERNATIONAL PRACTICE? EAGER NOT ONLY TO BECOME PART OF A NETWORK OF THOUSANDS OF CAREER BUILDING LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL FROM ALL OVER THE WORLD BUT ALSO, WITH A LITTLE EFFORT, TO BECOME THEIR FRIENDS? KEEN TO GO TO SEMINARS RUN BY ENTHUSIASTIC PROFESSIONALS WHO WILL SHARE THEIR IDEAS AND INVOLVE YOU IN DISCUSSIONS ON THE LATEST DEVELOPMENTS IN LAW AND BUSINESS? THEN AIJA IS YOUR ASSOCIATION.

AIJA GIVES LEGAL PROFESSIONALS AN EXCELLENT OPPORTUNITY TO CONTRIBUTE TO IMPORTANT TOPICS CONCERNING THE PROFESSION IN AN INTERNATIONAL ENVIRONMENT. WITHIN AIJA, LAWYERS AND INHOUSE COUNSEL CAN SHARE VIEWS AND EXPERIENCES WITH OTHER COLLEAGUES FROM AROUND THE WORLD AND ENHANCE THEIR PROFESSIONAL SKILLS. WE FOCUS NOT ONLY ON LEGAL SKILLS BUT EQUALLY IMPORTANTLY ON CONTRIBUTING TO THE BROADER PROFESSIONAL DEVELOPMENT OF OUR MEMBERS WHICH IS OF PARAMOUNT IMPORTANCE TO THE 21ST CENTURY LAWYER AND INCLUDES NEGOTIATION AND MANAGEMENT SKILLS AND THE ABILITY TO WORK IN A MULTI-CULTURAL ENVIRONMENT. BY JOINING AIJA YOU WILL BENEFIT FROM THE INPUT OF AND DISCUSSIONS WITH COLLEAGUES ON AN EQUAL FOOTING. WE DO NOT "LECTURE" – WE "SHARE, LEARN AND BENEFIT".

DEFENDING THOSE PRINCIPLES, WHICH ARE AN INTRICATE PART OF THE LEGAL PROFESSION WORLDWIDE, AIJA IS ALSO COMMITTED TO THE DEFENCE OF HUMAN RIGHTS AND THE SOCIAL RESPONSIBILITY OF LEGAL PROFESSIONALS.



**ORGANIZING COMMITTEE – International Arbitration
COMITE D'ORGANISATION – Arbitrage International**

Tobias ZUBERBÜHLER

Lustenberger Glaus & Partners

T +41 44 387 1900

E tobias.zuberbuehler@lgpartner.ch

Dieter HOFMANN

Walder Wyss & Partners Ltd.

T +41 44 498 9898

E dhofmann@wwp.ch

Pierre-Yves GUNTER

Python & Peter

T +41 22 702 1430

E pygunter@pplex.ch

**ORGANIZING COMMITTEE – International Business
COMITE D'ORGANISATION – Business International**

Akil HIRANI

Majmudar & Co. International Lawyers

T +91 22 6123 7272

E akil@majmudarindia.com

Renuka CAVADINI

Cavadini Golovtchiner Nikolic

T +41 22 839 8150

E cavadini@cgnlegal.ch

Ramesh VAIDYANATHAN

Advaya Legal

T +91 22 6123 7800

E ramesh@advayalegal.com

Anders FORKMAN

Vinge

T +46 40 664 5500

E anders.forkman@vinge.se

[Young lawyers of every country stand together. They intend to defend those principles which are common and which they consider to be indivisible from the notion of justice and law]

AIJA, Declaration of Athens. Adopted, August 27, 1966.

